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Kurmenes pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēde 

PROTOKOLS 

Nr.5 

 

Kurmenes kultūras nams, Kurmene,     2024.gada 26.novembris 

Kurmenes pagasts, Bauskas novads 

 

Piedalās:  

Padomes locekļi: Aigars Ziemelis, Kristīne Siliņa, Malda Balode, Madara Buša, Linda Ceraukste, 

Maksims Rjasnais, Dana Ašmanaviča. 

Vecumnieku apvienības pārstāvji: Dace Šileika, Jānis Sils. 

Kurenes iedzīvotāji: Kristaps Bričs, Ralfs Vidovskis. 

 

Darba kārtība: 

1. Sēdes atklāšana. 

2. Padomes locekļu iesniegumu pieņemšana par vēlmi pārtraukt savu darbību Padomē. 

3. 2024.gada Padomes darbības pārskats; 

4. Iedzīvotāju viedokļa uzklausīšana. 

5. Padomes priekšsēdētāja vietnieka vēlēsanas. 

6. Sēdes slēgšana. 

Sēdes sākums plkst. 18.05 

1. A. Ziemelis atklāj sēdi, aicina pāriet pie otrā darba kārtības punkta un dod vārdu 

Padomes loceklei K. Siliņai. 

2. K. Siliņa informē, ka viņa ir deleģēta iesniegt trīs Padomes locekļu iesniegumus ar lūgumu 

atbrīvot viņus no Padomes locekļu amata. Iesniegumi ir saņemti no: 

1) Kristīnes Siliņas, kura kā iemeslu šādam lēmumam min to, ka neredz savu pienesumu 

Padomes darbībā; 

2) Kristīnes Krēgeres, kura kā iemeslu min lielo noslodzi profesionālajā darbībā, kas 

liedz pilnvērtīgi iesaistīties Padomes darbā; 

3) Normunda Krontāla, kurš norāda uz lielu noslodzi profesionālajā darbībā un laika 

trūkumu. 

Tiek sniegta informācija, ka, visticamāk, arī Kristīne Dreiberga izbeigs darbību Padomē. 

A. Ziemelis apņemas sazināties ar viņu un noskaidrot situāciju. 

A. Ziemelis jautā D. Šileikai, vai šobrīd ir iespēja uzņemt jaunus locekļus Padomē. 

D. Šileika informē, ka, tā kā oficiāli Padomi ir atstājuši trīs locekļi un Padome šobrīd sastāv 

no septiņiem cilvēkiem, proti, ir nodrošināts lēmumu pieņemšanai nepieciešamais kvorums, 

jaunu locekļu piesaistes procedūru uzsākt nav nepieciešams. Šāda procedūra būtu uzsākama 

tikai tad, ja Padomes sastāvs samazinātos zem pieciem cilvēkiem. 

3. A. Ziemelis īsi informē par Padomes veiktajiem darbiem 2024. gadā: 

1) tika sasauktas piecas iedzīvotāju Padomes sēdes, kurās uzklausīti iedzīvotāju viedokļi; 
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2) veikta iedzīvotāju parakstu vākšana par papildu ielu apgaismojuma uzstādīšanu Kurmenē 

pie daudzdzīvokļu mājas "Silmači" un iesniegts priekšlikums pašvaldībai par šī jautājuma 

risināšanu; 

3) iesniegts priekšlikums pašvaldībai par velosipēdu novietnes uzstādīšanu Kurmenes 

autobusa pieturā; 

4) iesniegts priekšlikums pašvaldībai par skatu platformas Mēmeles stāvkrastā remontu vai 

demontāžas nepieciešamību; 

5) nosūtīts pieprasījums SIA Omniva par iespēju uzstādīt pakomātu Kurmenes ciemā, taču 

atbilde no uzņēmuma netika saņemta; 

6) Padome piedalījās visos Bauskas novada organizētajos pasākumos, kas paredzēti novada 

iedzīvotāju konsultatīvajām padomēm pieredzes apmaiņas un sadraudzības veicināšanai. 

Kurmenes pagasta pārvaldes vadītājs J. Sils informē par paveikto attiecībā uz iepriekš 

minēto: 

1) uzsāktas sarunas ar SIA Kvēle par papildu ielu apgaismojuma uzstādīšanu pie 

daudzdzīvokļu mājas "Silmači". Uzņēmums tuvākajā laikā veiks apsekošanu un piedāvās 

risinājumu; 

2) pašvaldība saņēmusi VSIA Latvijas Valsts ceļi atļauju velosipēdu novietnes uzstādīšanai 

Kurmenes autobusa pieturā. Šobrīd tiek meklēts labākais risinājums; 

3) pašvaldība apsekojusi skatu platformu Mēmeles stāvkrastā un secinājusi, ka nepieciešami 

atjaunošanas remontdarbi, kas plānoti pavasarī; 

4) Vecumnieku apvienības pārvalde budžetā iekļāvusi projektu par Kurmenes dīķa pie 

daudzdzīvokļu mājām "Silmači" un "Smaidas" tīrīšanu. Projekta apstiprināšana atkarīga 

no Bauskas novada lēmuma. 

4. A. Ziemelis jautā, vai ir kādi iedzīvotāju jautājumi: 

4.1. K. Bričs jautā, vai pašvaldība plāno atjaunot un labiekārtot sporta laukumu. 

J. Sils atbild, ka šādu plānu nav, jo sporta laukums ir salīdzinoši labā stāvoklī, un nesen veikti 

uzturēšanas darbi. 

K. Bričs uzskata, ka nepieciešams uzstādīt žogu ap basketbola laukumu, jo tādas ir jaunās normas. 

Viņš piedāvā noziedot 2000 eiro šim mērķim, taču norāda, ka ar to nepietiktu un nepieciešams 

papildu finansējums. 

D. Šileika ierosina, lai Kurmenes iedzīvotāji piedalās 2025. gada projektu konkursā "Iedzīvotāji 

veido savu vidi", kur iespējams saņemt līdz 2000 eiro lielu finansējumu. Konkursa pieteikumi tiks 

izsludināti aprīlī. 

4.2. L. Ceraukste norāda, ka Kurmenē ir slikti mobilo sakaru un interneta pārklājuma apstākļi. 

Viņa rosina vērsties laikrakstā “Bauskas dzīve” vai vākt iedzīvotāju parakstus problēmas 

risināšanai. 

J. Sils skaidro, ka pagastmājā interneta pakalpojums ir labi, jo to nodrošina SIA Linkit. 

L. Ceraukste iebilst, ka daudzdzīvokļu mājā "Silmači" tas pats pakalpojumu sniedzējs nespēj 

nodrošināt kvalitatīvu pārklājumu, un aicina pašvaldību iesaistīties problēmas risināšanā. 

4.3. J. Sils informē, ka pavasarī plānots nošķembot ielu, kas ved gar Kurmenes Sarkano skolu un 

savienojas ar Mēmeles ielu, jo tā pašlaik ir grūti izbraucama. 
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4.4. D. Šileika aicina, ja iedzīvotāju Padome vēlas tikties ar Bauskas novada priekšsēdētāju vai 

citu speciālistu, vienoties par tikšanās laiku un organizēt šādas tikšanās. 

J. Sils papildina, ka Bāriņtiesas pakalpojumi jāpiesaka pagastā pie lietvedes. Pēc vienošanās būs 

iespējama tikšanās Kurmenē, bet ikdienā pārstāvis pieejams Skaistkalnes pagastmājā. 

5. A. Ziemelis norāda, ka, tā kā viens no Padomi atstājušajiem locekļiem (Normunds Krontāls) 

bija Padomes priekšsēdētāja vietnieks, jāievēl jauns vietnieks. Vai kāds vēlas pieteikties? 

M. Balode izvirza Maksimu Rjasnaju priekšsēdētāja vietnieka amatam. 

Padome vienbalsīgi ievēl Maksimu Rjasnaju (PAR: 6 balsis, ATTURAS: 0 balsis, PRET: 0 

balsis). 

6. A. Ziemelis slēdz sēdi un informē, ka nākamā sēde plānota 2025. gada februāra beigās. 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 19.25 

 

Padomes priekšsēdētājs        A. Ziemelis 

 

Sekretārs          M. Buša 


